
Referat fra bestyrelsesmøde d.6. juni 2010 

Tilstede: Jørgen Leegård, Ole Eriksen, og Per Røpke  

Afbud fra: Oluf Andreasen og Jesper Jungersen 

Pia Røpke var med som sekretær. 

Per Røpke fortalte kort om hvad der var sket og at i Han Herred Havbåde (H.H.H) er 
der forslag om at få vedtægterne i §7  ændret fra: 

Administrationen af foreningens midler skal ske indenfor Jammerbugt Kommunes 
geografiske område. 

Til: Administrationen af foreningens midler skal ske indenfor Han Herred. 

Disse ændringer skulle gerne være blevet godkendt på H. H. H. ekstra ordinære 
generalforsamling d. 5. juni 2010 

Der er i mellemtiden fra H. H. H. blevet ændret i planerne med hensyn til renovering 
af bådende og der er sat én båd (Nordvest) ind til renovering før end Skarreklit. Så 
der går nok ca. 3 år før end Skarreklit er færdig. Det kan være svært at holde gang i 
foreningens aktiviteter og medlemmer, når projektet er udsat. 

Bestyrelsen vedtog at de betalende medlemmer i Lildstand Bådlag, er hvilende 
medlemmer indtil der er gang i arbejdet med Skarreklit igen. 

Bestyrelsen vil arbejde på, at når foreningens aktiviteter genopstår, så skal 
medlemmerne kun betale kontingent eet sted og derefter vil Lildstrand Bådlag så 
betale for medlemmer til H.H.H. 

Det er nødvendigt for bestyrelsen og foreningens videre arbejde at få udarbejdet en 
kontrakt med konkrete aftaler om det videre forløb vedr. Skarreklit. 

Bestyrelsen kontakter snarrest Han Herred Havbåde for at få afklaret situationen. 

 

”Rækkefølgen af Han Herred Havbådes første 5 både har siden starten af projektet været: Elbo, Jammerbugt, 
Nordvest, Skarreklit og ”formidlingsbåden”. Der har på et tidspunkt været tale om, at hvis en af fiskerne i 
Thorupstrand ville bestille en ny båd, så skulle der også være mulighed for at lave den, men pt. er der ingen fiskere, 
der har bestilt.” 


